
VIZE SPRÁVY A ROZVOJE BRANICKÝCH SKAL
Výsledky hodnocení prezentací ze dne 23. 2. 2022

Účel prezentací:
Účelem prezentací bylo vybrat nejvhodnějšího partnera pro dlouhodobou spolupráci
na zpracování a následném naplňování dlouhodobé koncepce správy a rozvoje
přírodní památky Branické skály a sousedních rekreačních ploch.

Prezentující týmy (podle pořadí, v němž prezentovaly):
atelier Ing. Ondřej Fous
atelier Living in Green
atelier Projektil, K. Conception, Z. Grečnárová

Hodnotící panel (v abecedním pořadí):
Patrik Opa MBA, radní MČ Praha 4 pro územní rozvoj a výstavbu
Ing. Jiří Rom, OCP MHMP
Ing. Jindřich Vaněk, Katedra zahradní a krajinné architektury ČZU
Ing. arch. David Vávra

Moderátor a zapisovatel:
Mgr. Martin Veselý, PhD.

Pravidla prezentací:
Každý tým měl 15 minut na vlastní prezentaci, po níž následovalo max. 10 minut na
dotazy členů hodnotícího panelu. Prezentace byly členům hodnotícího panelu
zaslány s několikadenním předstihem. Týmy prezentovaly postupně, bez přítomnosti
ostatních prezentujících. Po skončení všech prezentací následovala závěrečná
hodnotící diskuse, rovněž bez přítomnosti prezentujících.

HODNOCENÍ

Členové hodnotícího panelu oceňující vysokou kvalitu všech prezentací. Všichni
účastníci naplnili zadání a navíc přinesli některé obohacující poznatky či nápady.

Prezentace atelieru Ing. Ondřej Fous je úsporná, ve srovnání s dalšími dvěma
prezentacemi se jeví minimalistická, nicméně přístup autorů je promyšlený a
realistický, takže úspornost není v tomto případě na škodu. Členové hodnotícího
panelu oceňují šetrný přístup k lokalitě a invenčnost zejména při práci s vegetací a
krajinnými prvky. Vypořádání (tj. zapracování i zdůvodněné nezapracování) přání
veřejnosti z proběhlé ankety se v prezentaci promítlo spíše okrajově.



V prezentaci atelieru Living in Green oceňují členové hodnotícího panelu pečlivou
analýzu území založenou na práci s množstvím dostupných pramenů a také
proaktivní oslovení důležitých lokálních aktérů. Kladně hodnotí rovněž snahu co
nejpoctivěji zohlednit potřeby a přání účastníků ankety pro veřejnost a současně
nejvíce relevantní přístup z hlediska lesní správy a ochrany přírodně nejcennějších
částí území. V návrhové části ale bohužel není zřejmá ústřední sjednocující
myšlenka. Jedná se také o návrh nejvíce ambiciózní a v důsledku nejnákladnější na
realizaci.

Prezentaci atelieru Projektil vnímají členové hodnotícího panelu jako nejvyváženější.
Na dobře zpracovanou analýzu navazuje promyšlená návrhová část adekvátně
přistupující ke všem lokalitám řešeného území. Některé intervence mohou být
hodnoceny jako ambiciózní a nákladné, nicméně koncepce je dostatečně flexibilní a
měřítko intervencí do té míry různorodé, že snadno umožňuje etapizovanou realizaci
v dlouhodobém horizontu.

ZÁVĚR
Na základě zhodnocení silných a slabých stránek všech prezentací se členové
hodnotícího panelu konsensuálně shodli, že nejvhodnějším partnerem pro odbornou
spolupráci na koncepci správy a rozvoje Branických skal je atelier Projektil ve
spolupráci s K. Conception a Z. Grečnárovou.

V Praze dne 25. 2. 2022 zapsal
Mgr. Martin Veselý, PhD.


